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Protokół Nr XXI/2012 

z obrad XXI sesji Rady Powiatu w Nidzicy IV kadencji, 

która odbyła się w Sali konferencyjnej nidzickiego Ratusza 

w dniu 28 września 2012 r. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu p. Jacek Kosmala o godzinie 12
04

,
 
stwierdzając obecność ośmiu 

radnych stanowiącą quorum umożliwiające podejmowanie prawomocnych uchwał otworzył XXI sesję 

Rady Powiatu w Nidzicy. Następnie powitał przybyłych gości w tym p. Starostę, p. Wicestarostę, 

Radnych Powiatu, Radnego Sejmiku Województwa- p. Patryka Kozłowskiego, Przewodniczącego Rady 

Miejskiej- p. Marka Kierzkowskiego, Przewodniczącego Rady Gminy Janowiec Kościelny- p. Tomasza 

Zakrzewskiego, dyrektorów i kierowników jednostek powiatowych, służby mundurowe, przedstawicieli 

lokalnych mediów i wszystkich przybyłych na sesję gości. 

 

Listy obecności radnych stanowią załączniki 1 i 2 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu p. Kosmala stwierdził, że porządek obrad sesji dostarczony został 

radnym wraz z materiałami sesyjnymi w regulaminowym terminie i zapytał czy są do niego uwagi. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Podziękowanie dla Pana Romana Przybysza za wieloletnią działalność i zaangażowanie na rzecz promocji 

i rozwoju kultury fizycznej w Powiecie Nidzickim. 

3. Wręczenie nagród najlepszym maturzystom szkół ponadgimnazjalnych, których organem prowadzącym jest 

Powiat Nidzicki. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Informacja z przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2012r. 

8. Sprawozdanie z działalności w 2011r. niepublicznych jednostek oświatowych: 

8.1 CENTRUM EDUKACJI Zakład Doskonalenia Zawodowego w Nidzicy 

8.2 Ośrodek Szkolenia Zawodowego- UNIWERSUS w Nidzicy 

8.3 Przedsiębiorstwo Handlowo Usługowe AWA- MEBEL s.c. w Nidzicy 

8.4 Ośrodek Rehabilitacyjno- Edukacyjno- Wychowawczy dla Dzieci i Młodzieży z Upośledzeniem    

Umysłowym w Nidzicy 

9. Informacja o kierunkach kształcenia w placówkach oświatowych podległych Starostwu Powiatowemu w 

roku szkolnym 2012/2013 i informacja o przygotowaniu szkół do roku szkolnego. 

10. Podjęcie uchwał w  sprawach: 

1) pozbawienia kategorii drogi powiatowej i włączenia do zasobów dróg gminnych drogi nr 

1605 „dr. pow. nr 1603- Natać Mała- dr. woj. nr 545” w km 0+000 do km 4+192; 

2) zmiany uchwały Nr VI/39/2011 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 25 marca 2011r. w sprawie 

powołania Rady Społecznej działającej przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 

3) zmian w budżecie powiatu na rok 2012;  

4) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2012-2025; 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski. 

 

Ad. 1) 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Porządek obrad sesji Rady Powiatu został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 2) 

Starosta Nidzicki- p. Grzegorz Napiwodzki podziękował zaproszonemu na sesję Panu Romanowi 

Przybyszowi  za wieloletnią działalność i zaangażowanie na rzecz promocji i rozwoju kultury fizycznej w 
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Powiecie Nidzickim. Następnie odczytał list gratulacyjny, w którym zwrócił uwagę na zasługi p. Przybysza i 

osiągnięcia jego podopiecznych w tenisie stołowym.  P. Starosta  złożył życzenia w imieniu samorządu powiatowego 

oraz własnym  następnie Przewodniczący Rady – p. J. Kosmala, p. Starosta i p. Wicestarosta uroczyście wręczyli  

zasłużonemu upominek i kwiaty.  

 

p. Roman Przybysz przyznał, że jest wzruszony, podziękował za życzenia i dodał, że nie zamierza spocząć na 

laurach i w dalszym ciągu będzie aktywnie uczestniczył w działaniach na rzecz rozwoju sportu w Powiecie 

Nidzickim.  

 

Ad. 3) 

Sekretarz Powiatu- p. Elżbieta Bieniek przedstawiła sylwetki,  osiągnięcia i plany wyróżnionych maturzystów, a 

byli to:  Anna Moszczyńska- absolwentka ZSRiO w Jagarzewie, Aleksandra Kołakowska z ZSZiO w Nidzicy oraz  

Łukasz Neumann z ZSO w Nidzicy.  

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu- p. Jacek Kosmala, Starosta Nidzicki- Grzegorz Napiwodzki i 

Wicestarosta- Lech Brzozowski uhonorowali najlepszych maturzystów Powiatu Nidzickiego. Nieobecną absolwentkę 

ZSZiO reprezentował ojciec. Wyróżnionym zostały wręczone drobne upominki i kwiaty.  

 

Ad.4) 

Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie zgłoszono. 

 

Protokół z XX sesji Rady Powiatu został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5) 

Starosta Nidzicki- p. Grzegorz Napiwodzki złożył sprawozdanie z międzysesyjnej działalności 

Zarządu i wykonywania uchwał Rady. Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu.  

 

Przewodniczący Rady- p. J. Kosmala zwrócił się do radnych z zapytaniem czy zgłaszają  zapytania 

do przedstawionego przez p. Starostę sprawozdania z międzysesyjnej działalności Zarządu. 

 

Radny p. Z. Wernik zwrócił się z pytaniem do p. Starosty kto, w związku z rezygnacją p. Królewskiej 

– Siwy, zaproponował kandydaturę p. Tadeusza Danielczyka do Rady Społecznej działającej przy ZOZ.  

 

Starosta Nidzicki- p. Grzegorz Napiwodzki odpowiedział, że p. Danielczyk został oddelegowany 

przez Radę Miasta czyli samorząd gminny. 

 

Ad. 6) 

Radny p. K. Skurczyński zapytał czy firma transportująca piasek na budowę wiatraków kontaktowała 

się ze Starostą. Stwierdził, że samochody jeżdżą drogą powiatową od Zagrzewa do Siemiątek, a 

skutkiem tego jest tragiczny stan nawierzchni. Dodał, że znak, który stoi przy drodze nakazuje 

maksymalny ciężar samochodów tj. do 15 ton, a tonaż przejeżdżających tam pojazdów wg relacji 

mieszkańców sięga nawet 40 ton.  

Radny p. K. Skurczyński zapytał jak rozwija się sprawa związana z rezygnacją p. Leszka 

Chojnackiego z pełnienia funkcji przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, 

Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie. 

 

Ad. 7) 

Skarbnik Powiatu- p. R. Mróz  przedstawiła Informację z przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze 

2012r. oraz kształtowania się WPF Powiatu Nidzickiego. Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 8) 

Przewodniczący Rady, p. J. Kosmala poprosił o zaprezentowanie Sprawozdań z działalności w 2011r. 

niepublicznych jednostek oświatowych. 
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Ad.8.1) 

Dyrektor ZDZ w Nidzicy, p. Jacek Skwarski przedstawił Sprawozdanie Warmińsko- Mazurskiego Zakładu 

Doskonalenia Zawodowego w Olsztynie, Centrum Edukacji w Nidzicy za rok 2011.  Sprawozdanie to stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Do sprawozdania nie zgłoszono żadnych pytań i uwag. 

 

O godzinie  12
38

  do obrad  Rady Powiatu w Nidzicy dołączył radny  p. Waldemar Słupski. 

 

Ad. 8.2) 

Dyrektor OSZ Uniwersus, p. Tadeusz Danielczyk przedłożył Sprawozdanie z działalności w 2011r. 

Ośrodka Szkolenia Zawodowego „Uniwersus” w Nidzicy. Sprawozdanie to stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Do sprawozdania nie zgłoszono żadnych uwag. 

 

Ad. 8.3) 

 

Dyrektor szkoły przy PHU AWA MEBEL p. Edmund Smoliński przedstawił Sprawozdanie z działalności 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej przy AWA- MEBEL  s. c. w Nidzicy za 2011 r.  Sprawozdanie to stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Radny p. S. Rabczyński zadał pytanie dotyczące finansowania szkoły. Zapytał jak została rozwiązana sprawa 

wstrzymania subwencji oświatowej w związku z którą organizowane było wiosną wspólne posiedzenie komisji 

stałych powiatu. 

 

Dyrektor szkoły p. Edmund Smoliński przypomniał, że w w/w sprawie w lutym odbyło się spotkanie z 

radnymi, następnie odbyła się rozprawia administracyjna, w której uczestniczyli pełnomocnicy stron  

Starostwa i firmy AWA Mebel. W konsekwencji została wydana decyzja podtrzymująca stanowisko 

Starostwa Powiatowego.  

 

Starosta Nidzicki- p. Grzegorz Napiwodzki dodał, że do dnia dzisiejszego subwencja oświatowa dla 

szkoły jest wstrzymana. W tej sprawie w dalszym ciągu postępowanie jest w toku. Przypomniał, że 

statutowe cele szkoły są realizowane, problemem jest odmienne stanowisko jednego ze wspólników dotyczące 

funkcjonowania szkoły. Starosta obiecał, że o rozstrzygnięciu w w/w sprawie będzie na bieżąco informować radnych. 

 

Radny p. S. Rabczyński  zapytał od kiedy została  wstrzymana wypłata subwencji oświatowej dla AWA MEBEL? 

 

Starosta Nidzicki, p. Grzegorz Napiwodzki odpowiedział, że subwencja została wstrzymana od 

sierpnia 2011 roku. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady- p. J. Kosmala o godz. 13
10 

ogłosił 5 min przerwy. 

Ad. 8.4) 

Prezes OREW Koło w Nidzicy, p. Ewa Gałka za pomocą prezentacji multimedialnej przedstawiła 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Rehabilitacyjno- Edukacyjno- Wychowawczego dla Dzieci i 

Młodzieży z Upośledzeniem Umysłowym Koło w Nidzicy. Prezentacja stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Do sprawozdania nie zgłoszono żadnych uwag. 

 

Ad. 9) 
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Informację o kierunkach kształcenia w placówkach oświatowych, dla których  organem prowadzącym 

jest Powiat Nidzicki oraz o przygotowaniu szkół do roku szkolnego 2012/2013 przedstawiła za pomocą 

prezentacji multimedialnej Kierownik Wydziału OZK- p. Tymińska. Prezentacja ta stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Do sprawozdania nie zgłoszono żadnych pytań. 

Ad. 10.1) 

Przewodniczący Rady- p. J. Kosmala odczytał projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie pozbawienia kategorii 

drogi powiatowej i włączenia do zasobów dróg gminnych drogi nr 1605 „dr. pow. nr 1603- Natać Mała- 

dr. woj. nr 545” w km 0+000 do km 4+192. Wyjaśnił, że szczegółowo w/w projekt omawiany był 

podczas posiedzeń komisji stałych, a następnie spytał czy ktoś zgłasza zapytania do w/w projektu. 

 

Pytań do projektu w/w uchwały nie zgłoszono. 

 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Powiatu złożył wniosek o przegłosowanie w/w projektu 

uchwały.  

 

Radni Rady Powiatu w Nidzicy jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXI/ 168/2012 

Ad.10.2) 

Przewodniczący Rady- p. J. Kosmala odczytał projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 

VI/39/2011 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 25 marca 2011r. w sprawie powołania Rady Społecznej 

działającej przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. Wyjaśnił, że szczegółowo w/w projekt 

omawiany był podczas posiedzeń komisji stałych, następnie spytał czy ktoś zgłasza zapytania do w/w 

projektu. 

Pytań do projektu w/w uchwały nie zgłoszono. 

 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Powiatu złożył wniosek o przegłosowanie w/w projektu 

uchwały.  

 

Rada Powiatu w Nidzicy przy  3 głosach „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę Nr XXI/ 169/2012 

Ad.10.3) 

Przewodniczący Rady- p. J. Kosmala odczytał projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 

VI/39/2011 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 25 marca 2011r. w sprawie zmian w budżecie powiatu na 

rok 2012. Wyjaśnił, że szczegółowo w/w projekt omawiany był podczas posiedzeń komisji stałych, a 

następnie spytał czy ktoś zgłasza zapytania do w/w projektu. 

 

Pytań do projektu w/w uchwały nie zgłoszono. 

 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Powiatu złożył wniosek o przegłosowanie w/w projektu 

uchwały.  

 

Radni Rady Powiatu w Nidzicy jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXI/ 170/2012 

 

Ad.10.4) 

Przewodniczący Rady- p. J. Kosmala odczytał projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2012-2025. Wyjaśnił, że szczegółowo w/w projekt 

omawiany był podczas posiedzeń komisji stałych, a następnie spytał czy ktoś zgłasza zapytania do w/w 

projektu. 

 

Pytań do projektu w/w uchwały nie zgłoszono. 

 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Powiatu złożył wniosek o przegłosowanie w/w projektu 

uchwały.  
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Radni Rady Powiatu w Nidzicy jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXI/ 171/2012 

 

Ad.11) 

Odpowiedzi na pytanie p. Skurczyńskiego udzielił dyrektor PZD- p. Jacek Dłuski. Wyjaśnił, że po 

interwencji PZD zostało uzgodnione z kierownikiem budowy, że transport kruszywa na budowę 

odbywał się będzie drogą powiatową tylko  na odcinku od Kanigowa do Siemiątek. Z  firmą 

wykonującą prace zawarte zostało stosowne porozumienie, które zawiera zapis, że w czasie prac droga 

będzie wzmacniana, a po przewiezieniu wszystkich materiałów, do 18 listopada wykonana zostanie 

nowa nawierzchnia (od Kanigowa do Siemiątek, łącznie ze skrzyżowaniem w Siemiątkach).   

 

Starosta Nidzicki- p. G. Napiwodzki dodał, że jest to bardzo korzystne rozwiązanie. Podczas jednej 

inwestycji można dodatkowo zrobić coś dla powiatu. Przywołał przykład Frąknowa, gdzie udało się 

zdobyć 300 tys.zł na naprawę drogi. Dodał, że uczestniczył wraz z dyrektorem PZD w rozmowach z 

kierownikiem budowy, nowa nawierzchnia będzie trwała, a naprawa jej będzie kosztowała ok. 200 tys 

złotych. Uważa też, że mieszkańcy będą bardzo zadowoleni.  

 

Przewodniczący Rady p. J. Kosmala udzielił odpowiedzi na pytanie p. Skurczyńskiego dotyczące 

rezygnacji złożonej przez p. Chojnackiego  27 sierpnia 2012. Wyjaśnił, że 19 września Przewodniczący   

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie złożył 

pismo, w którym wnosi o wycofanie rezygnacji z pełnienia funkcji przewodniczącego.  

 

Ad.11) 

Starosta Nidzicki- p. G. Napiwodzki poinformował o dwóch zbliżających się imprezach, których 

powiat jest współorganizatorem. Pierwsza impreza objęta patronatem Starosty Nidzickiego to rajd 

gwiaździsty im. Zacheusza Nowowiejskiego organizowany w głównej mierze przez Powiat Przasnyski. 

Druga impreza to międzynarodowy turniej w podnoszeniu ciężarów. Starosta zaprosił do uczestnictwa 

w tym wydarzeniu w imieniu własnym oraz organizatora- p. Romana Zarębskiego. 

 

Radny p. K. Skurczyński, wyraził uznanie dla działań podjętych przez dyrektora ZSZiO, p. Dariusza 

Wółkiewicza. Stwierdził, że jest on dobrym gospodarzem i dyrektorem, co dało się zauważyć podczas 

wizytacji szkół w ramach objazdowego posiedzenia Komisji Oświaty. Oznajmił również, że teren 

szkoły został  dobrze zagospodarowany, szkoła wygląda bardzo ładnie, a parking utrzymany jest na 

odpowiednim poziomie. Dodał, że  wie również o prowadzonych rozmowach na temat chodnika przy 

ulicy Jagiełły z czego jest bardzo zadowolony. 

 

Przewodniczący Rady, p. J. Kosmala podziękował dyr. PZD p. Jackowi Dłuskiemu za szybką realizację 

wniosku zgłoszonego podczas ostatniej sesji dotyczące usunięcia drzew przy drodze do Zagrzewa. 

Podziękował również Przewodniczącemu Rady Miejskiej p. Markowi Kierzkowskiemu za sprawną 

pomoc mieszkańcowi powiatu.  

 

Następnie Przewodniczący Rady, p. J. Kosmala poinformował radnych i zebranych gości o dwóch 

zaproszeniach. Pierwsze dotyczyło Targów Pracy zaplanowanych na dzień 11 października 2012r. na 

zamku w Nidzicy. Drugie natomiast związane było z Narodowym Czytaniem „Pana Tadeusza”. 

Przedsięwzięcie to zaplanowane zostało na dzień 6 października 2012 r.  w Wiosce Garncarskiej w 

Kamionce.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad o godz. 14
08

 Przewodniczący Rady- p. Jacek Kosmala zamknął 

XXI sesję Rady Powiatu w Nidzicy. 

 

Na tym protokół zakończono. 

         Przewodniczący Rady Powiatu 

         (-) Jacek Kosmala 

 

Protokołowała: 

Aneta Kępska 


